
Tisztelt Igazgató Úr!

A Szeged városi  Fidesz  frakció  nem támogatja  a  város  épített  értékeinek 
elpusztítását.  A Bakay  Kenderfonógyár  Szeged városának  legöregebb,  és  ekként 
megőrzésre  méltó  műemléki  jellegű  ipari  épületegyüttese.  A  Kulturális 
Örökségvédelmi  Hivatal  tudományos  intézetének  igazgatója  már  korábban  is 
megőrzésre és védelemre javasolta az egész épületegyüttest. A Város közgyűlése is 
tárgyalta már korábban az épületegyüttes helyi védetté nyilvánítását. 

Európa bármely nyugati országában a hasonló épített örökséget megőrzik és 
a  szükséges  modernizálással,  az  értékek  megtartásával  teremtenek  újat,  szépet, 
kívánatosat.  Nem kell  messzire tekintenünk, ahhoz, hogy jó példáját láthassuk a 
hasonló  iparterületek  értékmegőrző  hasznosítására.  Elég  ha  a  budapesti 
Millennárisra  vagy  a  bécsi  Gasometer-town-ra  gondolunk.  Mindkét  helyen  a 
meglévő,  19.  századi  épületeket  használták  kiindulási  pontként,  a  mai  kor 
követelményeinek  megfelelő,  modern  tartalommal  megtöltött  kulturális 
intézmények illetve lakóingatlanok kialakításához.

A meglévő öreg, de jó állapotú épületek fölújításával valamint az azokat összekötő 
modern acél-üveg elemek áthidaló kialakításával egy valóban az "Árkád" névhez is 
illő és méltó épületegyüttes körvonalai lennének kialakíthatóak.

A  Szeged  városi  Fidesz  ezúton  a  Város  értékeit  elveszejtő  bontás  azonnali 
leállítására szólítja föl, és a tervek újragondolására kéri az Árkád igazgatóságát. 
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